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ПРЕДСЕДНИКУ  
СКУПШТИНЕ  ГРАДА  НОВОГ  САДА  

Градско  веће  Града  Новог  Сада  на  280. седници  од  20. новембра  2019. 
године, разматрало  је  одговор  на  одборничко  питање  одборј-іика  Божић  Вање, 
поставњено  на  LV седници  Скупштине  Града  Новог  Сада  од  18. окгобра  2019. 
године, припремњен  у  Градској  управи  за  комуналне  послове  и  тим  поводом  
донелоје  Закњучак  број : 352-1/2019-116-1-јј  од  20. новембра  2019. године, који  
Вам  са  одговором  на  одборничко  питање  доставњамо  у  прилогу . 

ВАчЕлНИК  

А&?Іоиј  Вучевић  



ГРАДОНАЧЕЛНИК  
Милош  Вучевић  

-Ј  

Градско  веће  Града  Новог  Сада, поводом  разматрања  Предлога  текста  одговора  на  
одборничко  питање  Божић  Вање  са  LV седнице  Скупштине  Града  Новог  Сада, одржане  18. 

октобра  2019. године, који  је  припремњен  у  Градској  управи  за  комуналне  послове, 

на   280. седнициодржаној  20.11. 2019. годинедоноси  

ЗАКЊУЧАК  

ј . Прихвата  се  текст  одговора  на  одборничко  питање  Божић  Вање  са  LV седнице  
Скупштине  Града  Новог  Сада, одржане  18. оwгобра  2019. године, који  је  припремњен  у  
Градској  управи  за  комуналне  послове. 

11. Одговор  на  одборничко  питање  Божић  Вање, који  чини  саставни  део  овог  
закњучка , доставња  се  председнику  Скупштине  Града  Новог  Сада. 
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НОви  САД  



. Д.НАЧЕЛНИКА  о  

т 3ђран  Станојеви  

г  

Одборник  у  Скупштини  Града  Новог  Сада, Вања  Божић  на  LV седници  Скупштине  
Града  Новог  Сада, одржаној  18. октобра  2019. године, поставио  је  следеће  одборничко  
питање: 

,,3ашто  ,,ј4иклонизација  ке  обавештава  житеіе  када  Врши  поделу  отрова  него  само  прође  
кроз  улицу  а  уди  остану  без  лотребних  ствари  а  плаћају  редовно  на  месечном  нивоу  ту  
услугу? 

На  поставњено  питање  Градска  управа  за  комуналне  гіослове  сачинила  је  следећи  

одговоР  

Обавњање  услуга  дезинсекције  и  дератизације  врши  ,,Циклонизација  АД  Нови  Сад, те  
се  за  питање  како  и  када  се  организује  подела  отрова  треба  обратити  ,,Циклонизација  .Дд  

Нови  Сад. 
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